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PROTOKÓŁ Nr XVII/2020  

z obrad XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 15 stycznia 2020 r., 

która odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 14.00 

 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 12 

Nieobecni –    Zbigniew Kłósek 

  Dorota Mianowicz 

  Krzysztof Sych  

   

   

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pani 

Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pan Marcin Gręda – Zastępca Wójta. 

Do punktu pierwszego porządku obrad:  

 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, 

rozpoczął obrady XVII Sesji Rady Gminy Sadowne. Poprosił radnych o zalogowanie się do 

systemu i potwierdzenie obecności.  
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Do punktu drugiego porządku obrad:  

 

 

 



4 
 

 

 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał:  

 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na 

realizację zadania pod nazwą „Wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy 

drogi powiatowej nr 4212W Stoczek – Kołodziąż oraz drogi powiatowej nr 

4206W Sadowne – Kołodziąż – Złotki – granica powiatu”, 

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na 

realizacje zadania pod nazwą „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 

4205W Sadowne –Morzyczyn wraz z rozbudową mostu na rowie Wielącz”, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2020-2031, 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2020 r. 

4. Zamknięcie obrad. 

Do punktu trzeciego porządku obrad:  
 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na 

realizację zadania pod nazwą „Wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy 

drogi powiatowej nr 4212W Stoczek – Kołodziąż oraz drogi powiatowej nr 

4206W Sadowne – Kołodziąż – Złotki – granica powiatu”, 

 

Pani Anna Rukat – obie te uchwały mieliście państwo już w zeszłym roku, nie mogliśmy ich 

podpisać, bo dotacje budżetowe mają charakter roczny. Były one w WPF, ale nie miało to 

odzwierciedlenia w budżecie na 2020 rok.  
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b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na 

realizacje zadania pod nazwą „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 

4205W Sadowne –Morzyczyn wraz z rozbudową mostu na rowie Wielącz”, 
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Pani Anna Rukat -  został nadpłacony kredyt w banku spółdzielczym w związku z tym mamy 

zmniejszone rozchody w 2020 roku. Jest to przeznaczone na dofinasowanie do powiatu. Mamy 

18 000 zł zwiększone na informatyzację, w strażach zwiększamy o 8 000 zł na szkolenia. W 

komisji alkoholowej mamy przesunięcie pomiędzy paragrafami. Zwiększamy w strażach o          

8 000 zł. Dofinansowanie na zakup laktatorów dla NZOZ w Ostrowi Mazowieckiej.  

 

Pan Ryszard Decyk – jak kwota jest na szkolenia OSP? 

 

Pani Anna Rukat – 7 800 zł. 

 

Pani Irena Dębkowska – w tej chwili w budżecie nie ma środków na przepust na ulicy 

Strażackiej? 

 

Pan Waldemar Cyran – w budżecie zawsze może pojawić się nowa pozycja.  

 

Pan Jarosław Popławski – 54 000 zł w dziale 750, na co to jest? 

 

Pani Anna Rukat – opłata za energię, opłata pocztowa, system esemesowy, wszystkie usługi.  

 

Pan Jarosław Popławski – zwiększona jest kwota na informatyzację? 

 

Pani Anna Rukat – są to pieniądze unijne do końca stycznia trzeba ten grand rozliczyć . 

 

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2020-2031, 
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d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2020 r. 
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Do punktu czwartego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – podziękował za przybycie i udział w obradach, zamknął posiedzenia 

XVII Sesji Rady Gminy Sadowne.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Protokolant: 

Anna Stawiarz     Przewodniczący Rady Gminy 

        Tomasz Szymanik 


